

AMENDMENT 1 TO SOLICITATION W2037-24-0081/B RAISED TO:

1. Answer questions received during the solicitation.
2. Amend the solicitation document to reflect the answers provided.

1. ANSWERS TO THE QUESTIONS ARE AS FOLLOWS:

Question 1

4. Manuals

4.1. The Contractor must deliver 1 complete set of Documentation, in English and French with the deliverables. This documentation must include all publications pertaining to technical specifications, installation requirements and operating instructions.

Documentation only available in English. Would that be acceptable?

Answer 1: Yes.

Question 2

1. Deliverables

1.1.3. One (1) Metal Crucible

d. Inner pot encased in a metal jacket with fiberglass and air insulation.

Can you confirm if 6 amps is still acceptable?

Answer 2: Yes, 6 amps is acceptable as per 1.1.3.b in the Statement of Requirement.

2. SOLICITATION W2037-24-0081/B IS HERBY AMENDED AS FOLLOWS:

1. Anex A, Statement of Requirement, Para 4. Manuals

Delete: In its entirety

Insert:

4. Manuals

4.1. The Contractor must deliver 1 complete set of Documentation, in English, French, or both with the deliverables. This documentation must include all publications pertaining to technical specifications, installation requirements and operating instructions.

ALL OTHER TERMS AND CONDITIONS REMAIN UNCHANGED.

MODIFICATION 1 À LA DEMANDE DE SOUMISSIONS W2037-24-0081/B APPORTÉE À :

1. Répondre aux questions reçues pendant la demande de soumissions.
2. Modifier le document d'invitation à soumissionner pour tenir compte des réponses fournies.

LES RÉPONSES AUX QUESTIONS SONT LES SUIVANTES :

Question 1 :

4. Manuels

4.1. L'entrepreneur doit livrer un ensemble complet de documents en anglais et en français avec les produits livrables. Ces documents doivent inclure toutes les publications portant sur les caractéristiques techniques, les exigences d'installation et les consignes d'exploitation.

Documentation disponible uniquement en anglais. Serait-ce acceptable?

Réponse 1 : Oui.

Question 2 :

1. Produits livrables

1.1.3 Un (1) creuset à metal

d. Récipient intérieur enveloppé d'une gaine métallique isolée par de la fibre de verre et de l'air.

Pouvez-vous confirmer si 6 ampères est acceptable ?

Réponse 2 : Oui, 6 ampères sont acceptables conformément à la section 1.1.3.b de l'énoncé des besoins.

2. LA DEMANDE DE SOUMISSIONS W2037-24-0081/B EST MODIFIÉE COMME SUIVANT :

1. Annex A, Énoncé des besoins, Para 4. Manuels

Supprimer : Dans son intégralité

Insérer :

4. Manuels

4.1. L'entrepreneur doit livrer un ensemble complet de documents en anglais, en français, ou les deux, avec les produits livrables. Ces documents doivent inclure toutes les publications portant sur les caractéristiques techniques, les exigences d'installation et les consignes d'exploitation.

TOUS LES AUTRES TERMES ET CONDITIONS RESTENT INCHANGÉS.